

usive Perks for New Partners

~ MAY 29th

Join us as a new distributor to enjoy the following exclusive privileges when you meet the stipulated criteria within the month

Valid in conjunction with NI Wellness Rewards

Claim Your **EXCLUSIVE** PRIVILEGE NOW!

Min. Requirement ≥ SV700[^] Net payable amount ≈ US\$630 + Tax



Teviron Ankle Supporters

- Beige
- M

Gift value US\$54.00



CA38

Comfort Camisole

- White

Valued US\$94.50



Min. Requirement ≥ SV5,000[^] ^Net payable amount ≈ US\$4,500 + Tax

Total gift

US\$670.50



TP12

Carpi Support Leggings

- Beige / Black

Valued US\$90.00



Min. Requirement ≥ SV2,000[^] ^ Net payable amount ≈ US\$1,800 + Tax (Plus NI Wellness Rewards PERK 2)

Total gift US\$257.40



05/09 Auto Ship 05/26 Closed for Memorial Day 05/29 Volume closing @ 5pm

Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748



Terms & Conditions

- Promotion period is valid from 05.01.2025 till 05.29.2025, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only Every new distributor is entitled to purchase 1 set each of the above promotions within the same month of enrollment The qualifying requirement in this promotion is based on USA sales volume in a single receipt. The abovementioned "Net Payable Amount" is only for reference.

 Top-up on product exchange will not be taken into consideration for sales volume accumulation in this promotion. No amendments on orders or combining orders are permitted after payment has been made. Qualified purchase is entitled to redeem 1 set of the stipulated gift(s) stated above and is valid in conjunction with "NI Wellness Rewards" promotions; payment with product vouchers are not applicable, unless stated otherwise. The total amount and sales volume of exchanged products shall be equivalent or more than the returned products.

- Products exchange is not allowed for free gift items; strictly while stocks last. Nefful USA reserve the rights to change or substitute the items of similar value if the original product runs out of stock. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned. Nefful USA reserve the rights to change the terms and conditions without prior notice. e: No sales volume accumilated for membership kit.



5月 1日 ~ 5月 29日

本月內完成獨立直銷商註冊申請,且單張發票符合條件者, 即可享有以下專屬好禮

可與「妮的健康禮贈」活動合併計算

立即 領取你的 專屬好禮!

1706 護踝

業績標準 ≥ SV700[^] 應付金額 ≈ US\$630+稅

- 膚色 - M

價值 US\$54.00

額外好禮



CA38

女仕肩帶內衣

- 白色

- L

價值 US\$94.50



業績標準 ≥ SV 5,000[^] 應付金額 ≈ US\$4,500+稅 與「妮的健康禮贈-好禮1」之合計金額)

總價值達 US\$670.50



TP12

護膝加強褲

- 膚色 / 黑色

- M

價值 US\$90.00



業績標準 ≥ SV 2,000[^] 應付金額 ≈ US\$1,800+稅 (與「妮的健康禮贈-好禮2」之合計金額)

總價值達 US\$257.40



05/09 Auto Ship 05/26 Closed for Memorial Day 05/29 Volume closing @ 5pm Calendar 05/30 Closed for Inventory Day

Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748



條件與規則

- 此特惠活動期間為05.01.2025至05.29.2025·適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。 本活動限新人入會當月享有·每位新人限領以上贈品各一次·迪期恕不適用。 此活動標準係以單張發票合計之美國業績為標準,以上所註之「應付金額」為的略估算之參考金額。
- 本活動業績。計算不會良品損疫寸技差額的7。 所有訂單付赦完成後,恕不得更改或合併訂單。 本活動單張發票業績僅限兌換一份贈品及與「妮的健康禮贈」活動合併計算,恕不受理商品抵用券,除非另作鹽明。
- 如需換貨,更換之商品總金額及業績需相等或大於原商品之總金額及業績。
- viii. 贈品恕不接受換貨,若贈品送罄,美國妮芙露保留以等值商品替代之權利。 ix. 解約退貨時,須將贈品退還公司。
- x. 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。 Note: 會員事業袋恕不計算業績